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Saksliste 

 

1. Godkjenne de stemmeberettigede – jf. vedtekter.  

2. Godkjenne innkallingen, saksliste og forretningsorden.  

3. Valg av dirigent (er), referent (er), tellekorps (minst 2), samt 2 medlemmer til å underskrive 

protokollen.  

4. Behandle foreningens årsmelding, herunder eventuelt avdelings- og utvalgsårsmeldinger.  

5. Behandle foreningens regnskap i revidert stand.  

6. Behandle innkomne saker.  

- Ingen saker er meldt inn  

7. Andre saker som styret har ført opp på dagsorden.  

- Fastsettelse av styrehonorar i h.t. tidligere årsmøtevedtak.  

8. Vedta foreningens arbeidsprogram og budsjett  

9. Fastsette medlemskontingent 2026 

10. Foreta valg av de verv som Årsmøtet skal ta stilling til. 

11. Årets Ildsjel/Æresmedlem 

12. Valg av Intern revisor  

13. Beslutte oppdaterte vedtekter for Åsane JFF 
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1. Godkjenne de stemmeberettigede – jf. vedtekter.  

- §6, punkt 1 

Styrets forslag til vedtak:  

Antall stemmeberettigede godkjent 

 

2. Godkjenne innkallingen, saksliste og forretningsorden.  

Innkalling: 

- Innkalling annonsert på nettside 4 uker siden 

- Saksliste komplett annonsert 7 dager siden 

- FB varsling  

- Iht. §6 Årsmøtet. 

Styrets forslag til vedtak:  

Innkalling godkjent 

 

Saksliste: 

- Full saksliste med styrets innstillinger iht. §6.  

Styrets forslag til vedtak:  

Sakslisten godkjent 

 

Forretningsorden: 

- Dirigent følger sakslisten og styrer årsmøtet 

- Rekk opp hånd dersom man ønsker å holde et innlegg 

- Ved innlegg til årsmøte skal navn oppgis før innlegget blir fremmet 

- Alle innlegg skal være saklig  

- Snakk høyt og tydelig slik at alle på årsmøtet får med seg innlegget 

- Innlegg med tilsvarende innhold skal ikke gjentas av deg selv eller andre 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Forretningsorden godkjent 
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3. Valg av dirigent (er), referent (er), tellekorps (minst 2), samt 2 

medlemmer til å underskrive protokollen.  

Valg av dirigent: 

- Sigbjørn Løes  

 

Styrets forslag til vedtak:  

Sigbjørn Løes velges som dirigent 

 

Valg av referent: 

- Geir Ove Øksnes 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Geir Ove Øksnes velges som referent 

 

Valg av tellekorps: 

- Stein Markussen - foreslås 

- Martin Leira - foreslås 

Valg av 2 medlemmer til å skrive under protokollen: 

- Helge Hoflandsdal - foreslås 

- Frode Andreas Toft - foreslås 
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4) Årsmelding for 2024 

 

Åsane Jeger- og fiskerforening 

 

Styrets årsmelding ved styrets leder Roald Carlsen 

 

2024 er nå passert og foreningen kan se tilbake på et godt år økonomisk, med god likviditet gjennom 

året.  

Vi ble dessverre ekskludert fra NJFF i februar måned da vi ikke godtok beslutning fra NJFF /  

domsutvalg og de nye vedtektene som NJFF ønsket å innføre. I forkant av NJFF eksklusjon av oss var 

det en del støy i media. Det å stå utenfor NJFF har ikke vært ønskelig fra styret sin side, men vi har så 

langt klart oss fint som selvstendig JFF forening. Vi står godt på egne bein.  

Vi tilbyr nå medlemskap til halv pris i forhold til tidligere når vi var tilsluttet NJFF, men sitter igjen 

med betydelig mer selv. Dette på grunn av kontingent-andelen til NJFF bortfaller. 

Vi har investert i RUBIC medlemssystem og egen nettside som begge driftes av IKT 

ansvarlig/Sekretær. Ekstra forsikring for alle vakter/utvalgsmedlemmer og ildsjeler er tegnet hos 

Gjensidige. 

Avtale om godkjenning som arrangør oppskyting storviltprøve kom på plass med en gang etter 

eksklusjonen. Vi hadde kort periode fra februar til juli et samarbeid med Jaktforeningen der vi kunne 

arrangere jegerprøvekurs gjennom dem.  Dette samarbeid ble sagt opp av Jaktforeningen 15 juli med 

det resultat at vi kunne ikke holde jegerprøvekurs til nye jegere. Det er søkt om godkjenning hos 

Landbruksdirektoratet til å fortsette med jegerprøvekurs for nye jegere. Vi har i skrivende stund fått 

muntlig bekreftelse om godkjenning og skriftlig bekreftelse med rutinebeskrivelser venter vi på. Med 

dette på plass vil vi holde jegerprøvekurs som før.    

Gjennom året har vi investert stort i anlegget vårt. Nye voller og grusveier til skytebanene på grunn 

av skjerpede krav fra Politiet. Oppgraderinger og vedlikehold på haglebanene. Skyteanlegget vårt er 

nokså komplett, men krever løpende vedlikehold for å være i tipp topp stand.  

I januar fikk foreningen støtte fra NSF på NOK 50.000, - gitt til BLK. Det kommer godt med og skal 

benyttes til ny viltmål-bane.  

40 års markering for foreningen ble markert ved åpen dag i august, en del medlemmer og nye fjes 

dukket opp i ruskeværet som var den dagen. 

Styret har hatt gjennom året 8 styremøter, samt ledermøter med utvalgslederne. 

  



5 
 

Økonomi 

Omsetningen for 2024 er over 4,6 mill. med et godt positivt resultat med god likviditet gjennom året. 

Tilbakebetalingen til LottStift etter Coronastøtten i 2022 er fullført.  

Foreningen har benyttet midler til oppgradering av skyteanlegget og foretatt noen investeringer over 

driften. Dette i tillegg til at utvalgene har stått på og brukt hundrevis med dugnadstimer for 

foreningen for å ferdigstille prosjektene. 

En stor takk 

En stor takk til alle medlemmer og gjester som benytter tilbudene fra Åsane JFF. Det setter vi stor 

pris på. 

En stor takk til alle dere som tar et skritt frem og er med og leder utvalgene, dere som er med og 

bidrar i utvalgene, alle som tar sin økt som vakt på skytebanene våre, alle instruktørene våre innen 

alle satsingsområder, samt ikke minst de som gjør dugnad for at alt skal være i orden.  

Mange av dere ildsjeler bruker hundrevis av timer for oss, frivillig og uten betaling. Det er fantastisk. 

Dette gjør at vi er en av de største jegerforeningene i Norge med god økonomi og mange muligheter 

fremover. Dette til det beste for alle våre medlemmer og andre gjester som syntes det er kjekt å 

besøke oss i Jonahola. Uten dere hadde det ikke vært noe forening. 

Takk til internrevisor, valgkomite, lovutvalg og til ledelsen i BLK som gode medspillere.  

Sist, men ikke minst - en stor takk til styrets medlemmer som peker retningen for Åsane JFF og står 

oppreist selv om det har vært ruskevær i 2023/2024  

 

 

Roald Carlsen 

Styreleder 

 

Økonomi 2024 ved økonomiansvarlig  

Foreningens oppnådde en samlet omsetning stor NOK 4.675.617.- Positivt årsresultat på NOK 

697.679, - som er bedre enn budsjett og bedre enn fjoråret. 

Likviditeten er pr. mars på NOK 2.550.000, - og egenkapitalen ved årsskifte er over NOK 9.726.230.- 

 

Morten Elde Pedersen / Økonomiansvarlig 
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UTVALGENE - Årsmeldinger: 

 
Årsmelding for HAGLEBANEUTVALET  
  
Utvalget har i 2024 bestått av Peder Henanger (fungerende leder), Ole Odland, Tonny 

Christiansen, Andrin Jakobsen, Allan Eide, Ståle Myklebust og Geir Heggertveit. 

Etter endring ved årsslutt består utvalget av: 

Ståle Myklebust, Allan Eide, Andrin Jakobsen, Tonny 

Christiansen, Egil Nodland, Christer Holthe, Arne Klingsheim og Geir Heggertveit. 

Det har vært et år med jevnt god aktivitet på haglebanen. Driften har gått fint og det er god 

stemning blant både vakter, medlemmer og besøkende som frekventerer banen. Det har ikke 

vært innkalt til fellesdugnader, men ulike prosjekter er likevel utført til glede for alle som 

benytter fasilitetene våre. 

Her kan det nevnes; 

- Ny kastemaskin innkjøpt og montert på Nordisk Trap banen. 

- Akustikk (Datec) og mikrofoner er flyttet fra NT bane til JT/Sportingbane2 

- Akustikk (Sono/JT-NT) montert opp på Nordisk Trap bane 

- Ett av kastehusene på sporting området er oppgradert og flyttet til ny forbedret  

plassering. 

- Støttemur er bygget på Skeetbanen for å hindre nedfall av jord og stein fra skråning 

- Videokamera er montert på alle standplasser for at vaktene skal få bedre kontroll med 

aktiviteten på de ulike banene. Video «streames» til PC/TV skjerm på haglebanekontoret. 

(Systemet tar ikke opptak eller lagrer bilder/video, verken på banen eller utenfor 

anlegget – kun til intern stream) 

 

Alarmen på banen har vært et stort problem gjennom året og er forsøkt fikset flere ganger. 

Her må det sannsynligvis tas et overordnet grep og enten få bytte ut eller justert løsningen 

slik at den ikke plager livet av de som må håndtere alle oppkall fra Verisure. (!) 

(Dette ble løst i 2025 ved at vi byttet leverandør/systemet) 

Hjullasteren vår er stadig gjenstand for feil og mangler, og det er spesielt bremsene som 

svikter – noe som selvsagt er farlig. Doningen er flittig i bruk både av HBU og RBU til både 

transport av duer ut i anlegget, men også til forefallende vedlikehold og oppgraderinger i hele 
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anlegget. Det skal gjøres et forsøk i 2025 på å få leverandør til å ta en full 

service/reparasjon på maskinen, og så får vi se hvordan dette forløper videre. Det bør 

uansett tas en diskusjon i utvalgene/styret på hvordan vi griper dette an fremover. 

Når det gjelder økonomi viser vi til styrets gjennomgang av årets regnskap. 

 

Ståle Myklebust 
 

 
Årsberetning Riflebaneutvalget 
 
2024 var året som skulle bli annleis, vi ble ekskludert av NJFF og skulle stå på egne bein. 

Så hva har skjedd i 2024? Skyteaktiviteten fortsatte som før, godkjenning av prøveskudd og 

skyteprøver gikk som før. Så forskjellen ble ikke så stor. Ny medlemsapp har gjort det lettere 

å kontrollere medlemskap, og letter å finne frem aktiviteter vi har. 

RBU har holdt en lav aktivitet med tanke på investeringer gjennom året. Men det har likevel 

ikke vært helt stille på bana. Vollen mellom 50m og parkeringsplassen ble bygd opp med ny 

mur og mer masser. 

August kom som vanlig med mange besøkende og en omsetning på rundt 600000,- som er 

likt med årene før. Totalt sett omsatte riflebanen for omtrent kr 1,55 mil. som er en liten 

nedgang fra rekordåret 2023. 

Stor takk til alle vaktene som stiller opp og holder banen åpen, det er med deres innsats og 

møte med kundene som gjør at de kommer igjen gang på gang, år etter år. 

Det ble ikke arrangert standplasslederkurs i 2024. 

 

Leder: Frode Andreas Toft 

Medlemmer: Paul Andreas Håskjold, Bjørn Eidem, Preben Tommy Borgund 

 

Årsmelding for Jegerprøveutvalget 

 
Jegerprøven hadde liten aktivitet i 2024 på grunn av manglende godkjenning til å holde 

jegerprøvekurs. En kort periode fra 21. februar frem til 15. juli arrangerte vi kurs på vegne av 

Jaktforeningen. Jaktforeningen sa opp avtalen uten å oppgi grunn 15/7 og Åsane JFF har fakturert 

Jaktforeningen for faste kostnader i oppsigelsesperioden som er 6 mnd. Jaktforeningen har ikke så 

langt bestridt fakturaen, men sendt den til sitt forsikringsselskap for betaling.  
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I slutten av juli ble alle 5 studieforbund og Miljødirektoratet kontaktet og sendt skriftlig søknad om 

godkjenning til å videreføre jegerprøvekurs i Åsane JFF. Ingen respons fra studieforbundene så langt 

da de påstår at de ikke tar opp nye medlemmer. Miljødirektoratet har anbefalt godkjenning, men 

sendt saken videre til Landbruksdirektoratet som overtok fagansvaret for jegerprøvekurs i Norge ved 

årsskiftet. Vi venter svar innen første kvartal 2025. (Se arbeidsplan 2025) 

Thomas Garnes 

 
Årsmelding for Hundeutvalget  
 
Hundegruppen har i 2024 hatt blod sportrening 2 dager i uken og etterspørselen er stor. 
Vi har også hatt lydighets trening fast en gang i uken. 
Dette har vært to aktiviteter som har stor etterspørsel og vært en stor suksess. Fra september er 
Hundeutvalget drevet i egen regi av Mette Birkeland. 
 
 

Årsmelding BLK/sportsskytterutvalget 

Ørjan Fadnes SSU 

I 2024 gjennomførte mange stevner både på haglesiden og på riflesiden og sitter igjen med meget 

gode resultater både lokalt, nasjonalt og internasjonalt. Jeg vil på årsmøtet trekke frem noen gode 

prestasjoner som er vert å nevne. Sportskytterutvalget har planlagt og gjennomført alle egne stevner 

sammen med gode hjelpere og ildsjeler. Uten de hadde dette ikke vært mulig å ha det høye 

aktivitetsnivået vi har i Åsane JFF og BLK. En stor takk også til HBU og RBU som legger forholdene til 

rette sammen med ledelsen i BLK.  

Årsmelding for ungdomsutvalget 
 
Ungdomsutvalget ble drevet fram til mai måned og har vært på pause frem til februar. Noen 

aktiviteter er gjennomført i høst både på riflebanen og haglebanen. Startet opp igjen i mars måned 

med grunnkurs rifleskyting fordelt over 12 samlinger frem til sommeren. Planen er å lage et 

oppfølgingskurs med videregående skyting til høsten i tillegg til et nytt kurs med grunnleggende 

skyting. Det var stor interesse fra ungdommene på åpen dag som var starten på grunnkurset.  

Audun Nordland 

 

Årsrapport for Jaktutvalget ÅJFF  
 
Jaktutvalget har i perioden bestått av Daniel Øvstetun Vik, Hans Petter Dammen, Sondre 
Ørsal Skoglund og Kari Rudsar Skåltveit. 
Hans Petter fratrådte som jaktutvalgsleder etter nyttår, og fortsatte som en del av 
jaktutvalget. Daniel ble valgt av styret som ny leder med virkning fra februar 2024. Kari ble 
rekruttert til jaktutvalget i april. 
Jaktutvalget har hatt møter 16. januar, 12. mars, 17. april, og 28. november. 
Utvalgsleiar har delteke på utvalgsledermøter 21. februar og 6. mai. 
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Aktiviteter: 
- I juli kom småviltjakt på Hundvin i gang. Det vart anskaffa ny hengar for å kunne 
transportere ein av åtebuene til ÅJFF. Åtebu og foringsautomat vart plassert ut, og det 
vart lagt ut informasjon på nettsida og Facebook. Nokre nytta seg av tilbudet i 
juli/august, men aktivitet avtok fra september og utover hausten, sannsynligvis i 
samanheng med at hjortejakta starta. 
- Introjakt for nye jegarar vart gjennomført to helger, 6.-8. september (3 dyr sett, ingen 
skutt), og 4.-6. oktober (hhv. 8 og 6 dyr sett, ingen skutt). Helga i september deltok 
fem nye jegarar, helga i oktober deltok sju nye jegarar. Dette godt i samsvar med 
planlagt maks antall deltakarar på seks personar. Sjølv om det ikkje vart felt dyr, var 
det to helger med mange observasjonar og gode erfaringar for dei nye jegarane. 
Tilbakemeldingar frå deltakarane var gode, og fleire har i ettertid av introjakta komt 
seg på jakt andre stadar. Jaktutvalget ynskjer å rette ein stor takk til dei erfarne 
jegarane som deltok dei to helgene, og bistod med god kunnskap og erfaring. 
- Møte/befaring hjå Løvaas gård i august. Utvalgsleiar har vore i dialog med grunneigar 
rundt å få i gang revejakt på tomta. ÅJFF har åtebu ståande på tomta, men 
omstendigheiter har gjort at det ikkje har vore avklaring rundt bruk av denne på plass. 
- Kjølecontainer vart satt i drift tidlig på hausten, og har vore brukt av fleire gjennom 
hausten. Utvalgsleiar har hatt sporadisk tilsyn og kontroll med denne, og fleire har 
gjort ein god jobb med å holde denne i god stand etter bruk. 
 

  

 

 

 

For styret i Åsane Jeger og Fiskerforening,  

Årsmøtet 20. mars 2025 

Roald Carlsen – styreleder Paul Andreas Håskjold – styremedlem 

Trond Sleen – nestleder Mette Birkeland - styremedlem 

Morten Elde Pedersen – kasserer Allan Eide – styremedlem  

Geir Ove Øksnes – IKT/sekretær Claudio Melo – styremedlem 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Årsmelding er godkjent 
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5) BEHANDLE FORENINGENS REGNSKAP I REVIDERT STAND 

Årsregnskap til Åsane JFF med noter er vedlagt. 

 

UTTALELSE TIL REGNSKAPET 2024 

Revisjonsberetning Åsane JFF er vedlagt. 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Regnskap i revidert stand godkjennes 

 

 

6) BEHANDLE INNKOMNE SAKER 

Ingen saker er fremmet. 

 

 

7) SAKER OPPFØRT PÅ SAKSLISTEN AV STYRET 

 

Utbetaling av styrehonorar (iht. tidligere årsmøtevedtak av 2016). 

 

 

Verv Fast 

honorar 

Møte-

honorar 

Antall 

møter iht. 

protokoll 

Møte-

honorar sum 

Totalt honorar 

Styreleder 

Roald Carlsen 

NOK 

12 000 

NOK 

500,- 

8 NOK 

4000,- 

NOK 

16000,- 

Nestleder 

Trond Sleen 

NOK 

8 000,- 

NOK 

250,- 

7 NOK 

1750- 

NOK 

9750,- 

Kasserer 

Morten E. Pedersen 

NOK 

8 000,- 

NOK 

250,- 

7 NOK 

1750,- 

NOK 

9750,- 

Sekretær 

Geir Ove Øksnes 

NOK  

8 000,- 

NOK 

250,- 

7 NOK 

1750,- 

NOK  

 9750,- 



11 
 

Styremedlem 

Allan Eide 

NOK 

5 000,- 

NOK 

250,- 

7 NOK 

1750,- 

NOK 

6750,- 

Styremedlem 

Paul Haaskjold 

NOK 

5 000,- 

NOK 

250,- 

8 NOK 

2000,- 

NOK 

7000,- 

Styremedlem 

Mette Birkeland 

NOK 

5 000,- 

NOK 

250,- 

7 NOK 

1750,- 

NOK 

 6750,- 

Styremedlem 

Claudio Melo 

NOK 

5 000 

NOK 

250,- 

7 NOK 

1750,- 

NOK 

6750,- 

Sum styrehonorar 

for styremøter og 

utvalgsmøter. 

    NOK 72 500,-  

 

Styrets forslag til vedtak:  

Styrehonorar godkjennes 

 

8) VEDTA FORENINGENS ARBEIDSPROGRAM FOR 2024 

 

Planlagte tiltak og aktiviteter i styret og utvalgene 

 

Styrets fokus:  

Styret vil lede foreningen som før gjennom utvalgene og se til at rutiner er mest mulig 

hensiktsmessige. Dette for at medlemmer og gjester skal ha en best mulig opplevelse når de besøker 

oss. Fokus er å verve ytterligere nye medlemmer til Åsane JFF. 

I inneværende år vil vi legge opp til færre investeringer i bygg og anlegg da skyte senteret vårt er 

nokså komplett. Vi mangler et garasjeanlegg med noen boder, vi kunne tenke oss et skytterhus med 

møte/kurs- rom, men det får komme etter hvert. Styret vil søke på sponsormidler for å kunne skaffe 

nok finansiering til utbygging. 

Vi vil fortsette samspillet internt mellom styret og de ulike utvalg slik at alle utvalg arbeider i samme 

retning og etablerer en god arena for samspill og positivt og godt miljø. 

At medlemmene i styret også tar sin økt som vakt på skytebanene er selvsagt.  

 

Riflebaneutvalget: 

Arbeidsplan for 2025: 

RBU ønsker å jobbe med planer for utvidelse av standplass og skivearrangement. På sikt 
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bør det bygges ut til 15 skiver. 

Det skal bygges nytt ammunisjonslager til rifleammunisjon 

Det skal jobbes videre med støyreduserende tiltak fra standplass. Fullføre vollen og 

områdene mellom standplass og skiver. 

 

Haglebaneutvalget 

Alarmen på banen har vært et stort problem gjennom året og er forsøkt fikset flere ganger. 

Her må det sannsynligvis tas et overordnet grep og enten få bytte ut eller justert løsningen 

slik at den ikke plager livet av de som må håndtere alle oppkall fra Verisure. (!) 

(Dette ble løst i 2025 ved at vi byttet leverandør/systemet) 

Hjullasteren vår er stadig gjenstand for feil og mangler, og det er spesielt bremsene som 

svikter – noe som selvsagt er farlig. Doningen er flittig i bruk både av HBU og RBU til både 

transport av duer ut i anlegget, men også til forefallende vedlikehold og oppgraderinger i hele 

anlegget. Det skal gjøres et forsøk i 2025 på å få leverandør til å ta en full 

service/reparasjon på maskinen, og så får vi se hvordan dette forløper videre. Det bør 

uansett tas en diskusjon i utvalgene/styret på hvordan vi griper dette an fremover. 

Når det gjelder økonomi viser vi til styrets gjennomgang av årets regnskap. 

 

Jegerprøveutvalget: 

Ved godkjenning fra Landbruksdirektoratet vil vi arrangere jegerprøvekurs fra slutten av mars og ut 

året. Kursene vil markedsføres gjennom nettsiden, FB og Kursagenten som vi har et samarbeid med. 

Jegerprøveutvalget ønsker å styrke seg med flere autoriserte instruktører. Flere medlemmer er 

godkjent som instruktører og vi ber disse ta kontakt og ta ansvar for noen av kursene.  

 

Hundeutvalget: 

Utvalget drives i regi av Mette Birkeland som vil ha egen plan for aktivitetene. Aktiviteter vil 
markedsføres stort sett på FB. 

 

Jaktutvalget:  

Jaktutvalget har følgande mål for 2025: 
- Å ha to operative buer til åtejakt. 
- Arrangere aktuelle kurs/foredrag. Per 12/2-25 er det planar om eit kurs og eit foredrag 
som skal arrangerast fortrinnsvis på våren -25. 
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- Jaktutvalget har eit overordna mål om å få på plass eit fast terreng for hjortejakt, og 
vil vurdere vidare bruk av terrenget på Gullbotn for introjakt.  
 
 

Ungdomsutvalget: 

Ungdomsutvalget vil ha grunnkurs for ungdommer frem mot sommeren og vil starte opp igjen etter 

sommeren med nytt grunnkurs og et videregående kurs som går til godt ut på høsten. Flere 

standplassvakter vil rullere på aktivitetene hver mandag. Søknad om sponsorstøtte til barne-

/ungdomsaktivitetene vil sendes til Bergen Kommune og banker/forsikringsselskap/virksomheter 

som støtter slike aktiviteter.  

 

Sportskytterutvalget: 

Aktiviteten blir minst like stor i 2025, hvor vi også håper at kanskje det førstestevnet for løpende 

villsvin skal finne sted på nye fine banen vår. Ser frem til gode resultatet både på lokale, nasjonale og 

internasjonale stevner innenfor våre grener i NJFF og NSF. 
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Forslag til budsjett 2025:  

Åsane JFF Budsjett 2024   

     

Utvalg Inntekter/kostnader Merknader 

Riflebane 1485000  
Haglebane 1325000   

Jegerprøve 300000   

Sportskytter 167000   

Ungdom 20000   
   

Hund 0   

Jakt 10000   

Felles 800000 MVA + Medlemskontingenter 

Sum driftsinntekter 4107000   

     

Varekjøp -1600000   

Lønnskostnad -200000   

Driftskostnader -1400000   

Avskrivninger -680000   

Finans 0   

Sum kostnader -3880000   

     

Årsresultat Budsjett 227000   

     

Investeringer  400000   

   Bunker riflebane ++ 

   Vedlikehold Haglebaner 

    Diverse 

   

Budsjett 3 årsplan 2026 2027 

Inntekter 4500000 4750000 

Kostnader -4200000 -4300000 

Årsresultat 300000 350000 

 

Styrets forslag til vedtak:  

Arbeidsplan og budsjett 2025 godkjennes 
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9) FASTSETTE MEDLEMSKONTIGENTANDEL FOR 2025 

Styrets forslag til vedtak:  

- Medlemskontingent som i dag 
o Hovedmedlem 550,- 

 

10) VALG 

Resultat etter årsmøte 2024 

Styreleder Roald Carlsen Ikke på valg 

Nestleder Trond Sleen På valg 

Kasserer Morten Elde Pedersen Ikke på valg 

Sekretær Geir Ove Øksnes På valg 

Styremedlem Mette Birkeland Ikke på valg  

Styremedlem Claudio Melo På valg 

Styremedlem Allan Eide På valg 

Styremedlem Paul Andreas Håskjold Ikke på valg 

 

Til avstemming: 

 

Valgkomiteens forslag til årsmøte på verv i ÅJFF 

 

Komiteens forslag er enstemmig og har bestått av følgende: 

Bergliot Strøm   - Leder 

Geir Heggertveit - Medlem 

Audun Nordland  - Medlem 

Arne Klingsheim - Varamedlem 

 

Verv Navn Periode 

Styreleder Roald Carlsen 1 år igjen 

Nestleder Frode Andreas Toft Ny - velges for 2 år 

Økonomiansvarlig Morten Elde Pedersen 1 år igjen 

Styremedlem Allan Eide Gjenvalg for 2 år 

Styremedlem  Paul Andreas Håskjold 1 år igjen 

Styremedlem Geir Ove Øksnes Gjenvalg for 2 år 

Styremedlem  Magnus Auglænd Vilhelmsen  Ny – velges for 2 år 

Styremedlem Mette Birkeland 1 år igjen  
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Merknad:  

Komiteen har ikke forespurt ny revisor etter at Magnus Auglænd Vilhelmsen går inn i styret, og vi har 

da kun en revisor. Vedtektene sier vi skal ha 2, og årsmøte må enten oppnevne en eller anse vårt 

regnskapskontor ECIT v/autorisert regnskapsfører som en av våre 2 revisorer.  

 

Valgkomiteen foreslår følgende sammensetning for kommende periode: 

Geir Heggertveit Leder - 1 år igjen 

Audun Nordland (trekker seg til årsmøtet 25) Medlem - 2 år igjen (leder ved årsmøte 2027) 

(ny må velges inn for Audun, eventuelt at 
kandidater rykker opp og ny vara velges) 

 

Arne Klingsheim Medlem - 3 år igjen (leder ved årsmøte 2028) 

  

Ørjan Fadnes  Varamedlem for 1 år  

 

Det er ikke innkommet forslag på andre kandidater. 

 

ÅJFF Valgkomite, februar 2025 

 

 

 

11. Årets Ildsjel 

 

12. Valg av Intern revisor 

Komiteen har ikke forespurt ny revisor etter at Magnus Auglænd Vilhelmsen går inn i styret, og vi har 

da kun en revisor. Vedtektene sier vi skal ha 2, og årsmøte må enten oppnevne en eller anse vårt 

regnskapskontor ECIT v/autorisert regnskapsfører som en av våre 2 revisorer. 

Valgkommiteens forslag til vedtak: 

1. ECIT Autorisert regnskapsbyrå m/Internrevisor 

2. Intern revisor Oddvar Herland  
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13. Nye vedtekter for Åsane JFF 

Nye vedtekter av 14. mars 2024 ble godkjent ved årsmøtet i fjor. Ligger på nettsiden. 

 

Gjennomgang av LOVUTVALGET: 

Fra protokoll 2024, årsmøtet for driftsår 2023 

 

 

 

Herland sitt originalforslag 

§ 3 Medlemskap 10  

5) Medlemmer som er dømt for brudd på jakt- og/eller fiskelovgivingen, eller på annen  

måte ved sin adferd skader foreningen, kan suspenderes eller ekskluderes av styret.  

«Vedtak om eksklusjon skal fattes i et styremøte og protokoll fra styremøtet skal vise både 

begrunnelsen for eksklusjonen og stemmegiving i saken. Dersom saken som behandles gjelder flere 

medlemmer skal eksklusjon behandles og begrunnes individuelt for hvert medlem. I forkant av 

eksklusjonen skal medlemmene som foreslåes ekskludert gis anledning til kontradiksjon, og denne 

kontradiksjonen skal følge med som vedlegg til protokollen fra styremøtet.  

Dersom medlemmet ønsker å fremme sin sak for årsmøtet samtykker denne samtidig i at protokoll 

med begrunnelse og medlemmets kontradiksjon gjøres tilgjengelig for medlemmene i forkant av 

møtet»  

§ 15 Årsmøtets oppgaver  

«14. Dersom årsmøtet skal behandle anke(r) på vedtak om eksklusjon skal dette behandles som 

første sak etter konstituering av årsmøtet. De ekskluderte har rett til å være til stede under 

konstitueringen, men har kun tale og forslagsrett, ikke stemmerett. Dersom anken til årsmøtet ikke 

tas til følge, skal de ekskluderte forlate årsmøtet etter saken er behandlet.» 

 

Vedtak om eksklusjon skal fattes i et styremøte og protokoll fra styremøtet skal vise både 

begrunnelsen for eksklusjonen og stemmegiving i saken. Kontradiksjonen til hvert medlem som 

foreslås ekskludert skal følge som vedlegg til protokollen fra styremøtet. 
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Retningslinjer for eksklusjon, suspensjon eller tap av verv og rettigheter.  

Eksklusjon betyr at et medlem utelukkes fra foreningen mot sin vilje. Eksklusjonen skal være 
tidsbegrenset. 
Suspensjon betyr at et medlem midlertidig utelukkes fra foreningen mot sin vilje. Dette kan benyttes 
når det er unaturlig eller anstrengt å fortsette medlemskapet under utredning av en mulig 
eksklusjon. 
Medlemmer som ved sin adferd skader ÅJFFs omdømme eller verdier kan ekskluderes av styret, jf. 
vedtektenes §3. Eksklusjonsgrunnlag kan være brudd på forenings krav til solidaritet, disiplin og 
medlemmers kontingentansvar. Andre grunnlag kan være foreningens behov for å beskyttelse mot 
illojal oppførsel og motarbeidelse av foreningens formål. Brudd på vedtekter eller instrukser og 
bestemmelser som klart angir at overtredelser medfører konsekvenser for medlemskapet, gir 
normalt grunnlag for eksklusjon. Brudd på forbud eller påbud gitt av styret i samsvar med vedtektene 
er normalt tilstrekkelig grunnlag for eksklusjon. 
Eksklusjoner skal brukes med forsiktighet. Foreningen ved styret må tåle kritikk og 
meningsforskjeller. Overreaksjoner og myndighetsmisbruk skal unngås for å beskytte medlemmer 
mot flertallsdiktatur. Likhetsprinsippet som stiller krav til lik behandling av like tilfeller, skal gjelde 
sammen med prinsippet om kontradiktorisk behandling. Ellers er eksklusjonsadgangen stengt. Alle 
eksklusjoner skal behandles og vurderes individuelt.  
Foreningens styre vil normalt være kompetent til å beslutte suspensjoner, eksklusjoner eller andre 
reaksjoner. Er man ekskludert av et vedtak fattet av foreningens styre, kan vedtaket klages inn til 
foreningens årsmøte. 

Vedtak om eksklusjon skal fattes i et styremøte og protokoll fra styremøtet skal vise både 

begrunnelsen for eksklusjonen og stemmegiving i saken. Kontradiksjonen til hvert medlem som 

foreslås ekskludert skal følge som vedlegg til protokollen fra styremøtet. 

Dersom medlemmet ønsker å fremme sin sak for årsmøtet, samtykker denne samtidig i at protokoll 

med styrets begrunnelse og medlemmets kontradiksjon gjøres tilgjengelig for medlemmene i forkant 

av møtet 

Dersom årsmøtet skal behandle anke(r) på vedtak om eksklusjon skal dette behandles som første sak 

etter konstituering av årsmøtet. De ekskluderte har rett til å være til stede under konstitueringen, 

men har kun tale og forslagsrett, ikke stemmerett. Dersom anken til årsmøtet ikke tas til følge, skal 

de ekskluderte forlate årsmøtet etter saken er behandlet.  

Foreningens årsmøte er det kompetente organ for vedtak om eksklusjon av et styremedlem og bare 

etter innstilling fra resterende styre. Er man vurdert ekskludert skal man ha adgang til årsmøtet som 

skal avgjøre saken, med tale og stemmerett. Det gjelder også i egen sak, inntil et eksklusjonsvedtak 

blir fattet. Eksklusjonsforslag faller ved alminnelig flertall. Er man ekskludert av et vedtak fattet av 

foreningens årsmøte har man ikke krav på overprøving. 

 

Styrets forslag til vedtak: 

Lovutvalgets forslag godkjennes 


